
 
Motie; Parkfunctie Noord-Schalkwijkerweg geeft Nieuw-Zuid meer lucht 

 

De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 1 juli 2021, 

In beraadslaging over Knooppunt Nieuw-Zuid; 

 

Constaterende dat; 

- Er 1.600 woningen worden toegevoegd in het SPvE Knooppunt Nieuw-Zuid; 

- Er veel vraag is naar hoogwaardig parkachtige groenvoorzieningen; 

- De Noord-Schalkwijkerweg veel potentie heeft; 

- Het naastgelegen sportpark van Olympia wordt geïntensiveerd en 

openbaarder gemaakt met nieuwe entrees richting Spaarne; 

 

Overwegende dat; 

- De Noord-Schalkwijkerweg een steeds populairder gebied wordt om te 

sporten en te ontspannen; 

- Het belangrijk is dat er in de stad meer ruimte komt voor groen en voor 

fietsers en voetgangers; 

- Het nog onduidelijk is hoeveel groen uit het SPvE Knooppunt Nieuw-Zuid 

daadwerkelijk gebruiksgroen wordt; 

 

Draagt het college op; 

- Te onderzoeken hoe de Noord-Schalkwijkerweg kwalitatief versterkt kan 

worden als parkfunctie en het aantal vierkante meter gebruiksgroen kan 

worden vergroot; 

- Hiervoor de ruimte tussen Kanohavenbrug en het Tennispad te gebruiken als 

zoekgebied; 

- Te onderzoeken of de auto geweerd kan worden over dit stuk van de Noord-

Schalkwijkerweg;  

- Bij het openbaarder maken en intensiveren van de sportvelden van Olympia 

de Noord-Schalkwijkerweg expliciet mee te nemen in het plangebied; 

- Het bestaande groen in het gebied zoveel mogelijk te respecteren; 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Joris Krouwels, D66 Haarlem 

Jasper Drost, GroenLinks Haarlem 


